
Kva felt kjem du frå?



Korleis vil du vurdere førehandsinformasjon om konferansen?



Korleis fekk du informasjon om konferansen?



Korleis vil du vurdere konferansefasilitetane?



Kva synes du om tilhøvet mellom pausar og program?



Kva synest du om det faglege innhaldet på konferansen?



Korleis vurderer du dei ulike foredraga? - Julie Andersland, byråd for klima, kultur og næring i Bergen 
kommune



Korleis vurderer du dei ulike foredraga? - Mustafa Can, svensk forfattar og journalist



Korleis vurderer du dei ulike foredraga? - Julie R. Owe, Nestleiar Minotenk



Korleis vurderer du dei ulike foredraga? - Ivar Eimhjellen, forskar II, Uni Research Rokkansenteret



Korleis vurderer du dei ulike foredraga? - Esben Danielsen, direktør Lokale og Anlægsfonden, 
København



Korleis vurderer du dei ulike foredraga? - Cara Jones og Phil Richardson, Archaeology Scotland



Kva synes du om Pecha Kucha som presentasjonsform i denne samanhengen?



Fungerer kultur- og idrettskonferansen som fagleg møtestad?



Generell vurdering av konferansen:



Bør Hordaland fylkeskommune halda fram arbeidet med å tilby kultur- og idrettskonferansen?



I samband med den pågåande regionreforma, bør konferansen i 2018 gjennomførast saman med 
Sogn og fjordane fylkeskommune?



Samlet status


